
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 13/2015  Datum: 15. 6. 2015 
 
Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   
Místostarosta : Pavlík Jan Mgr.     (Pav) P   

Augustinová Jana (Aug)  P Fižová Vendula (FižV) P Horák Mir. Ing. (Hor) O 
Čermák Jan (Čer) P Havlík Rud. Ing. (Hav) P Málek Jan Ing. (Mál) P 
Fižová Marie Ing. (FižM) P Heřmanová Olga (Heř) O Minařík David (Min) P 

HOSTÉ :  
 
Program jednání: 

1. Plán porad a zasedání 
2. Připomínky zastupitelů 
3. Výběrové řízení na MK U Školy a Hellichova 
4. Neinvestiční dotace na vybavení školní zahrady MŠ Choltice 
5. Úprava OZV o pohybu psů na veřejných prostranstvích 
6. Realizace pamětní desky k uctění zásluh o výstavbu ZŠ Choltice 
7. Žádost o prodej pozemku p. č. 758/29 
8. Informace o třídění odpadu 
9. Různé 

 
Průběh jednání a závěry: 
add 1. Plán porad a zasedání 
22. 6. 2015 – pracovní porada (od 18.30 hodin, úřad městyse) 
29. 6. 2015 – zasedání zastupitelstva (od 18 hodin, Zámecká restaurace Choltice) 
9. 7. 2015 – zasedání zastupitelstva (od 18 hodin, Ledec) 
 
add 2. Připomínky zastupitelů 
Ing. Havlík se zeptal na realizaci přeložení elektrického kabelu v Severní ulici, starosta přislíbil 
zjistit. 
 
add 3. Výběrové řízení na MK U Školy a Hellichova 
Starosta informoval o otevírání obálek výběrového řízení na MK U Školy a Hellichova. Městys 
oslovil sedm firem, z nich se ozvaly tři. Celkem se výběrového řízení zúčastnilo osm firem, 
projektová cena je téměř 13 mil. Kč. V současné době se nabídky vyhodnotí, zda splňují veškeré 
potřebné náležitosti a zda firma s nejnižší nabídkovou cenou může být vyhlášena vítězem 
výběrového řízení. 
 
add 4. Neinvestiční dotace na vybavení školní zahrady MŠ Choltice 
Starosta informoval o smlouvě s obcí Poběžovice, která chce poskytnout městysi Choltice 
neinvestiční dotaci 50 tis. Kč na vybavení školní zahrady herními prvky. V době rozšiřování 
kapacity MŠ Choltice nepřispěla obec Poběžovice žádnou částkou, a proto děti jsou v pořadníku 
přijetí do školky znevýhodňovány. Neinvestiční dotací se posunou na stejnou úroveň obcí, které 



přispěly na rozšiřování kapacity. Smlouva s obcí Poběžovice bude schvalována na zasedání 
zastupitelstva. 
 
add 5. Úprava OZV o pohybu psů na veřejných prostranstvích 
Starosta požádal zastupitele o návrhy ohledně úpravy OZV o pohybu psů na veřejných 
prostranstvích. Sám se přiklání ke zpřísnění vyhlášky a rozšíření míst, kde je zákaz volného 
pobíhání psů. V. Fižová a J. Augustinová zmínily naopak vymezení jednoho místa, kde by bylo 
možné psy pustit na volno (v úvahu přichází louka pod Průhonem či louka u Řeháku). Bude ještě 
diskutováno. 
 
add 6. Realizace pamětní desky k uctění zásluh o výstavbu ZŠ Choltice 
Starosta opětovně požádal památkovou komisi o vytvoření textu pro pamětní desku k uctění zásluh o 
výstavbu ZŠ Choltice. O její realizaci požádala iniciativa místních občanů. Příhodným datem pro 
odhalení pamětní desky by byl začátek školního roku 2015/2016. 
 
add 7. Žádost o prodej pozemku p. č. 758/29 
Zastupitelé diskutovali o záměru Martina Čermáka a jeho žádosti o koupi pozemku p. č. 758/29. Na 
příští pracovní poradě budou probrány návrhy zastupitelů na podmínky kupní smlouvy (z důvodu 
přetrvávajících obav vzniku ubytovny pro nepřizpůsobivé občany). 
 
add 8. Informace o třídění odpadu 
Předseda životní komise Ing. Havlík informoval o vzniku informačního letáku pro občany, který 
bude přílohou dalšího čísla Choltického zpravodaje. Starosta hodnotí třídění odpadu jako přínosné, 
zmizel nepořádek u kontejnerových hnízd, pytlový systém občané využívají – měsíčně se vytřídí 
stovky kilogramů odpadu. 
 
add 9. Různé 
Dne 26. 6. se pod platanem (od 10.30 hodin) u příležitosti vyřazení žáků devátých tříd zastupitelé 
rozloučí s odcházejícím ředitelem ZŠ Choltice Mgr. Alešem Kalinou. 
 

 
Zapsala: Vendula Fižová 

 


